
Protokół Nr XXX/2013 
z sesji Rady Powiatu w Kluczborku  

w dniu  24 kwietnia 2013 r. 
 
 XXX sesję Rady Powiatu w Kluczborku otworzył o godz. 1100 Przewodniczący Rady 
Władysław Zawadzki. Powitał wszystkich radnych, zaproszonych gości oraz pozostałych 
zebranych, a następnie stwierdził, że obrady w dniu dzisiejszymi podejmowane uchwały będą 
prawomocne, gdyż obecnych jest 19 radnych. 
1.Sprawy porządkowo-organizacyjne: 
a/otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 
b/zatwierdzenie porządku obrad, 
c/zatwierdzenie protokołu z XXIX sesji.  
2.Interpelacje i zapytania radnych. 
3.Podjęcie uchwał w  sprawach: 
a/zmiany Uchwały Budżetowej Powiatu Kluczborskiego na rok 2013 Nr XXVII/209/2012 Rady 
Powiatu w Kluczborku, 
b/zmiany wieloletniej prognozy finansowej, 
c/założenia Przedszkola Specjalnego Nr 9 w Kluczborku oraz włączenia Przedszkola 
Specjalnego Nr 9 w Kluczborku w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  
w Kluczborku, 
d/wyrażenia opinii o zbyciu nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Kluczborskiego 
położonej w Kluczborku, 
e/wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości położonej w Polanowicach 
stanowiącej własność Powiatu Kluczborskiego na rzecz Gminy Byczyna, 
f/przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  
w Kluczborku za rok 2012.  
4.Przyjęcie Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2012 dla powiatu kluczborskiego. 
5.Przyjęcie Sprawozdania ze stanu bezpieczeństwa powiatu kluczborskiego w zakresie ochrony 
przeciwpożarowej za rok 2012.  
6.Przyjęcie Sprawozdania z realizacji programu współpracy powiatu kluczborskiego  
z organizacjami pozarządowymi w 2012 roku. 
7.Zajecie stanowiska w sprawie porozumienia w sprawie utworzenia „Obszaru funkcjonalnego 
Kluczbork . Olesno-Namysłów-Kluczbork.” 
8.Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania radnych. 
9.Przyjęcie sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu w Kluczborku za dzień  
od  11.03.2013 r. do 4.04.2013 r.  
10. Wolne wnioski i zapytania.  
11. Zamknięcie obrad. 
 
Następnie przystąpiono do zatwierdzenia protokołu z XXIX sesji Rady Powiatu.   
Do protokołu radni nie wnieśli żadnych zapytań i uwag w związku z czym Przewodniczący 
poddał go pod głosownie. W obecności 19 radnych, 19 głosami za, przy braku głosów przeciw  
i wstrzymujących się Rada zatwierdziła protokół z  XXIX sesji. 

 
Do punktu 2 porządku obrad 

 
Przewodniczący Rady zapytał pana Kazimierza Sztajglika – Dyrektora ZDP w Kluczborku  
o remonty dróg, gdyż stan dróg powiatowych w Byczynie nie jest dobry, na drodze koło OSP  
w Byczynie jest bardzo poważna dziura na drodze, która jest droga powiatową.  
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Do punktu 3a porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej 
Powiatu Kluczborskiego na rok 2013 Nr XXVII/209/2012 Rady Powiatu w Kluczborku. Radni 
do projektu nie wnieśli zapytań, 15 głosami za, przy 1 wstrzymującym się,  podejmując Uchwałę 
Nr XXX/237/2013 w powyższej sprawie. 
 

Do punktu 3b porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej. Radni nie wnieśli zapytań do powyższego projektu, 15 głosami za, przy 1 
wstrzymującym się podjęli uchwałę Nr XXX/238/2013 w powyższej sprawie.  

 
Do punktu 3c porządku obrad 

 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie założenia Przedszkola 
Specjalnego Nr 9 w Kluczborku oraz włączenia Przedszkola Specjalnego Nr 9 w Kluczborku  
w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Kluczborku. Radni do projektu nie 
wnieśli zapytań jednogłośnie podejmując  Uchwałę Nr XXX/239/2013 w powyższej sprawie.  
   

Do punktu 3d porządku obrad 
  
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwał w sprawie wyrażenia opinii o zbyciu 
nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Kluczborskiego położonej w Kluczborku. Radni 
do projektu nie wnieśli zapytań, jednogłośnie podejmując Uchwałę Nr XXX/240/2013  
w powyższej sprawie. 

Do punktu 3e porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 
darowizny nieruchomości położonej w Polanowicach stanowiącej własność Powiatu 
Kluczborskiego na rzecz Gminy Byczyna. Radni do projektu nie wnieśli zapytań jednogłośnie 
podejmując Uchwałę  Nr XXX/241/2013 w powyższej sprawie.  
  

Do punktu 3f porządku obrad 
 

Kolejnym projektem był projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kluczborku za rok 2012. Radni do projektu nie 
wnieśli zapytań, jednogłośnie podejmując Uchwałę nr XXX/242/2013 w powyższej sprawie.  
 

Do punktu 4 porządku obrad 
 

Radni jednogłośnie przyjęli  Ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2012 dla powiatu 
kluczborskiego nie wnosząc zapytań.  
 

Do punktu 5 porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady przedstawił Sprawozdanie ze stanu bezpieczeństwa powiatu 
kluczborskiego w zakresie ochrony przeciwpożarowej za rok 2012. Radni jednogłośnie przyjęli 
powyższe sprawozdanie nie wnosząc zapytań.  
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Do punktu 6 porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady przedstawił Sprawozdanie z realizacji programu współpracy powiatu 
kluczborskiego z organizacjami pozarządowymi w 2012 roku. Radni jednogłośnie powyższe 
sprawozdanie przyjęli.  

Do punktu 7 porządku obrad 
 

Pan Starosta wyjaśnił kwestię porozumienia w sprawie utworzenia „Obszaru funkcjonalnego 
Kluczbork. Olesno-Namysłów-Kluczbork.” Pan Starosta wyjaśnił, że przyjęcie powyższego 
stanowiska  pozwoli na dalszą pracę nad tym projektem, obecnie chodzi o to, czy w ogóle powiat 
kluczborski chce do tego przedsięwzięcia przystąpić. Pan Starosta dodał, że jeżeli w drodze 
głosowania Rada uzna, że tak, to na kolejną sesję majową zostanie przygotowany kolejny projekt 
uchwały w powyższej sprawie. Pan Starosta dodał, że projekt porozumienia może być zmieniany  
w zależności od propozycji gmin i powiatów.  Radni 18 głosami za, przy 1 wstrzymującym się 
wyrazili wolę przystąpienia do „Obszaru funkcjonalnego Kluczbork. Olesno-Namysłów 
Kluczbork.” 

Do punktu 8 porządku obrad 
 

Głos zabrał pan Kazimierz Sztajglik-Dyrektor ZDP w Kluczborku w odpowiedzi na zapytanie 
radnego Władysława Zawadzkiego. Pan Dyrektor poinformował, że z uwagi na przedłużającą się 
zimę wszystkie wytwórnie, produkujące masę bitumiczną  były nieczynne, dopiero w ostatnich 
dniach rozpoczyna się produkcja masy bitumicznej.  Pan Dyrektor poinformował, że dzięki 
wsparciu finansowemu pana Starosty firma zewnętrzna  dostała zlecenie, aby przy pomocy 
paczeru wyrównać drogi pod wyścig kolarski, dodatkowo od jutra ZDP  podejmie remonty na 
gorąco, w miejscach gdzie są duże dziury będziemy sami łatać, wcześniej nie można było nic 
zrobić w tej kwestii, gdyż ziemia była zmarznięta.  Obecnie jest do wyremontowania pod wyścig 
jest około 70 km naszych dróg. Pan Dyrektor stwierdził, że np. w gminie Lasowice nawet nie za  
bardzo jest co remontować. Pan Dyrektor poinformował ponadto, że jutro odbędą się przetargi 
na ul. Strzelecką i  drogę w Wierzbicy Górnej w gminie Wołczyn. Pan Dyrektor poinformował, 
że pieniądze, które były przeznaczone na zimę zostały w całości praktycznie zużyte, zostało 
około 19 tys. zł., zima była długa więc i dużo poszło pieniędzy.  
Radny Mariusz Buczek zabrał głos i stwierdził, że w gminie Wołczyn są odcinki dróg, które  
są w bardzo złym stanie, okolice Świniar, Gierałcic. Pan Dyrektor stwierdził, że faktycznie  
są drogi, którym remonty cząstkowe niewiele pomagają oraz, że w dniu dzisiejszym będzie na 
sesji w gminie Wołczyn w sprawie stanu dróg powiatowych w tej gminie.  

 
Do punktu 9 porządku obrad 

 
Przewodniczący Rady przedstawił Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w Kluczborku za 
dzień od  11.03.2013 r. do 4.04.2013 r. Radni nie wnieśli zapytań, jednogłośnie przyjmując 
powyższe sprawozdanie.  
 

Do punktu 10 porządku obrad 
 

Głos zabrał pan Starosta, który stwierdził, że  w ciągu ostatnich lat udało się stworzyć około 60 km. 
nowych dróg, oraz, że zdaje sobie sprawę, z tego w jakim stanie są niektóre odcinki dróg, jednak 
dopiero teraz firmy rozpoczęły produkcje masy bitumicznej i te najgorsze odcinki będą 
systematycznie remontowane.  Pan Starosta dodał, ze w ostatnim czasie wybrano również 
wykonawcę na Inkubator przy Dworcu PKS w Kluczborku, Wykonawca podjął się tego zadania na 
kwotę 3,5 mln. zł., chociaż zadanie zbyło wycenione na 5 mln. zł., jednak również opinia 
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Inspektora Budowlanego jest taka, ze za kwotę 3,5 mln. zł zadanie to da się wykonać. Ponadto pan 
Starosta zaprosił wszystkich radnych na obchody pierwszo i trzeciomajowe.  
 

Do punktu 11 porządku obrad 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady podziękował wszystkim 
zebranym za udział i o godzinie 1140 zamknął XXX sesję Rady Powiatu w Kluczborku.  
 
Na tym protokół zakończono 
      

 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

Władysław Zawadzki 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała 
Katarzyna Hołdys 

 


